
Protokół Nr XLVIII/06
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 27 stycznia 2006 roku

Otwarcie obrad  – godz. 1020

Zamknięcie obrad  – godz. 1420

Ad. 1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i zaproszonych gości.

Ad. 2

Na podstawie   listy  obecności  Przewodniczący  RM stwierdził,  że obrady  są   prawomocne –  w sesji 
uczestniczyło  14  radnych  (lista  obecności   radnych,   lista  obecności   sołtysów  i   lista  obecności  gości 
zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. K. Szewczaka.

Ad. 4

Nie  wniesiono   uwag  do   protokołu   z   poprzedniej   sesji  RM  i   przystąpiono  do   głosowania  nad   jego 
przyjęciem:
Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 5

Przewodniczący  RM zapytał   czy  są   uwagi   i   propozycje  do dostarczonego   radnym porządku  obrad 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu):

Burmistrz – wniósł o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał:

- DRUK NR 7 – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok



- DRUK NR 8 – w sprawie zobowiązania Burmistrza Miasta i Gminy Radków do wystąpienia z 
inicjatywą uchwałodawczą na Zgromadzeniu Międzygminnego Związku Celowego w Kłodzku.

Burmistrz – wniósł także aby zmienić kolejność punktu 6 i punktu 7 proponowanego porządku obrad z 
uwagi na ograniczony czas Pana Dyrektora Specjalistycznego Centrum Medycznego w Polanicy Zdrój.

Przystąpiono   do   głosowania   nad   przyjęciem   proponowanego   porządku   obrad   z   uwzględnieniem 
propozycji zgłoszonych przez Burmistrza:
głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 7

Pan Jerzy Didyk Dyrektor Specjalistycznego Centrum Medycznego w Polanicy Zdrój złożył informację o 
funkcjonowaniu i usługach świadczonych przez tą placówkę.

F. Majdak – problemem jest nadal dojazd do Polanicy – obecnie nie ma żadnego połączenia między np. 
Nową Rudą a Polanicą.

P. Dyda – czy w szpitalu będzie uruchomiona kardiologia i stacja ratownictwa

Dyrektor – jak dotychczas szpital nie wystąpił o procedury kardiologiczne. Jest jednak zakontraktowany 
oddział wewnętrzny, który takie procedury przewiduje i może świadczyć pewne usługi w tej dziedzinie. 
Dyrektor uważa, że przy składaniu ofert na rok 2007 procedura ta zostanie już ujęta. Jeśli  chodzi o 
stację  ratownictwa to usługa ta  jest zakontraktowana. Dzisiaj  Dyrektor  jedzie do NFZ i  zobaczy czy 
usługę   tą   będzie  przewidywała  umowa.  Odział   ten   jest  przygotowany  pod  względem sprzętowym  i 
kadrowym – brak tylko formalnego kontraktu.

J. Górski – poprosił o więcej informacji od strony organizacyjno – technicznej – jakie np. są godziny 
pracy lekarzy.

Dyrektor   –   pacjenci   najpierw   trafiają   na   izbę   przyjęć   i   jeżeli   dyżurujący   tam   lekarz   stwierdzi   taką 
potrzebę to pacjent jest przyjmowany na wskazany oddział. Dyrektor poinformował także, że oddziały są 
obłożone w ok. 60%. Problem jest natomiast z poradniami, które już i tak przyjmują więcej pacjentów niż 
przewidują limity.



S. Hajłasz – czy szpital pełni ostre dyżury, na jakich oddziałach i w jakie dni, czy jest na ten temat 
wzmianka w prasie.

Dyrektor – szpital pełni dyżury całodobowe na izbie przyjęć przez wszystkie dni tygodnia.

S.   Hajłasz   –   w   styczniu   spotkał   się   z   takim   przypadkiem,   że   przyjechało   do   pacjenta   pogotowie 
ratunkowe i nie chciało go zabrać do Polanicy, tylko z rejonizacją do Nowej Rudy albo do Kłodzka.

Dyrektor – sytuacja ta jest niezdrowa i prowadzona jest swego rodzaju konkurencja, która może mieć 
wpływ na zawieranie  kontraktów. Formalnie  pacjent  powinien być  wieziony  do najbliższej  placówki. 
Dyrektor nie widzi przeciwskazań żeby pacjentów z Gminy Radków wozić do Polanicy Zdrój.

J. Podgórski – uważa, że usługi medyczne powinien świadczyć dla ludności ten szpital, który jest do 
tego najlepiej przygotowany pod każdym względem – zarówno kadrowym jak i sprzętowym. Uważa, że 
szkoda jest iż szpital polanicki był budowany tak długo. Należy się cieszyć, że on jest. Uważa, że szpital 
polanicki   jest   wspaniały   i   na   wysokim   poziomie.   Poinformował   także,   że   na   zarządzie   powiatu 
kłodzkiego rozważane są problemy związane z dojazdem do Polanicy z okolicznych gmin. Poinformował 
także,   że   NFZ   patrzy   na   składane   oferty   wyostrzonym   wzrokiem.   Składający   ofertę   musi   spełnić 
określone wymogi i złożyć wymagane dokumenty. W pierwszym podejściu oferta złożona przez ZOZ 
noworudzki   została   odrzucona.   Po   przeprowadzonych   rozmowach   i   negocjacjach   udało   się 
zakontraktować na okres pół roku pediatrię, izbę przyjęć i zakład opiekuńczo – leczniczy. W odniesieniu 
do pozostałych usług prowadzone są dalsze rozmowy. Podstawowa opieka jest więc na chwilę obecną 
zapewniona. W miesiącu marcu ma być sesja powiatowa poświęcona całej służbie zdrowia na terenie 
powiatu kłodzkiego – zarówno publicznej jak i niepublicznej. Najprawdopodobniej w miesiącu kwietniu 
lub maju ZOZ noworudzki będzie musiał opuścić dolny budynek, w którym mieszczą się  laboratoria, 
przychodnie i biura i przenieść się do0 szpitala górnego. Zwrócił się do Pana Dyrektora SCM w Polanicy 
Zdrój aby miał na uwadze w przypadku odblokowania zatrudnienia osoby, które w wyniku reorganizacji 
stracą pracę. J. Podgórski uważa, że tylko wzajemna współpraca wszystkich placówek może skutkować 
dla dobra pacjentów.

Burmistrz – bardzo się cieszy, że Pan Dyrektor zechciał przyjechać na sesję RM i złożyć informację. 
Burmistrz był jedną z osób, która od początku opowiadała się za jak najszybszym uruchomieniem SCM 
w Polanicy Zdrój. Uważa także, że zarząd powiatu powinien wreszcie zacząć podejmować decyzje a nie 
opierać   się   na   ideologiach   i  wróżbach.  Burmistrz  uważa  także,  że powiat  musi   rozwiązać   problem 
pogotowia ratunkowego – usługi w tym zakresie powinien świadczyć podmiot niezależny, wyposażony w 
nowoczesny sprzęt. Zwrócił się do J. Podgórskiego o walkę w tej sprawie.



B. Siemczonek – w imieniu Komisji Zdrowia podziękowała Dyrektorowi SCM w Polanicy Zdrój i Panu J. 
Podgórskiemu za przybycie na dzisiejszą sesję i wyczerpujące przedstawienie informacji.

Przewodniczący RM – również podziękował gościom za przybycie i złożenie informacji.

O godz. 1110 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1130.

Ad. 6

Burmistrz  –  złożył  sprawozdanie  ze swoich prac w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie  stanowi 
załącznik do protokołu).

F. Majdak – poruszył problem oznakowania ulic w Ścinawce Średniej.

Burmistrz – zgodnie z obietnicą Ścinawka Średnia będzie oznakowana w roku 2006.

F. Majdak – zwrócił się o podjęcie działań aby przystanku PKS przy ul. Sikorskiego, w kierunku piekarni, 
nie zaliczać do Ścinawki Dolnej lecz do Ścinawki Średniej.

Burmistrz – sprawa zastanie załatwiona z rozpędu.

Ad. 8

DRUK   NR   1   –   w   sprawie   przystąpienia   do   zmiany   miejscowego   planu   zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Radków, obrębu Ścinawka Średnia w rejonie ulic: Mickiewicza, 3
go Maja, Sikorskiego i Obrońców Westerplatte

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz – projekt został bardzo szczegółowo omówiony  i uzasadniony na posiedzeniach Komisji RM, 
a więc będzie się tylko odnosił do ewentualnie zadanych pytań
 
Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.   Siemczonek   –   Komisja   Zdrowia,   Spraw   Społecznych   i   Porządku   Publicznego   pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały



M.   Gancarski   –   Komisja   Budżetu,   Planowania   i   Mienia   Komunalnego   pozytywnie   zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu   i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 
 
DRUK NR 2 – w sprawie przystąpienia do sporządzenia Lokalnego Planu Rewitalizacji dla Miasta 
Radkowa

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.   Siemczonek   –   Komisja   Zdrowia,   Spraw   Społecznych   i   Porządku   Publicznego   pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M.   Gancarski   –   Komisja   Budżetu,   Planowania   i   Mienia   Komunalnego   pozytywnie   zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu   i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 3 – w sprawie zamiaru likwidacji Filii Gimnazjum w Ścinawce Średniej z/s w Ścinawce 
Dolnej funkcjonującej w ramach Zespołu Szkół w Ścinawce Średniej

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

A.Mielniczuk  –  uważa,  że  w   tym przypadku,   a  więc  w     sytuacji   funkcjonowania   filii   gimnazjum w 
Ścinawce Dolnej  następuje zatracenie znamiennych wartości i relacji uczeń  nauczyciel i nauczyciel – 
dyrektor. Dlatego też uważa przedłożony projekt uchwały za zasadny i korzystny.



Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.   Siemczonek   –   Komisja   Zdrowia,   Spraw   Społecznych   i   Porządku   Publicznego   pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M.   Gancarski   –   Komisja   Budżetu,   Planowania   i   Mienia   Komunalnego   pozytywnie   zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu   i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 4  –  w sprawie  uchwalenia  programu współpracy  Gminy  Radków z  organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.   Siemczonek   –   Komisja   Zdrowia,   Spraw   Społecznych   i   Porządku   Publicznego   pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M.   Gancarski   –   Komisja   Budżetu,   Planowania   i   Mienia   Komunalnego   pozytywnie   zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu   i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 



DRUK NR 5 – zmieniająca uchwałę Nr XIX/158/04 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 26 marca 
2004 roku w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Radkowie z siedzibą w 
Ścinawce Średniej

Burmistrz – uzasadnił kompleksowo przedmiotowy projekt uchwały oraz projekt uchwały DRUK NR 6.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.   Siemczonek   –   Komisja   Zdrowia,   Spraw   Społecznych   i   Porządku   Publicznego   pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M.   Gancarski   –   Komisja   Budżetu,   Planowania   i   Mienia   Komunalnego   pozytywnie   zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu   i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 6 – w sprawie udzielenia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Radkowie z 
siedzibą w Ścinawce Średniej pełnomocnictwa do wydawania decyzji w sprawie potwierdzania 
prawa do świadczeń opieki zdrowotnej

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.   Siemczonek   –   Komisja   Zdrowia,   Spraw   Społecznych   i   Porządku   Publicznego   pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M.   Gancarski   –   Komisja   Budżetu,   Planowania   i   Mienia   Komunalnego   pozytywnie   zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu   i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 7 – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok

Skarbnik gminy – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.   Siemczonek   –   Komisja   Zdrowia,   Spraw   Społecznych   i   Porządku   Publicznego   pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M.   Gancarski   –   Komisja   Budżetu,   Planowania   i   Mienia   Komunalnego   pozytywnie   zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu   i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 8 – w sprawie zobowiązania Burmistrza Miasta  i  Gminy Radków do wystąpienia z 
inicjatywą uchwałodawczą na Zgromadzeniu Międzygminnego Związku Celowego w Kłodzku

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.   Siemczonek   –   Komisja   Zdrowia,   Spraw   Społecznych   i   Porządku   Publicznego   pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M.   Gancarski   –   Komisja   Budżetu,   Planowania   i   Mienia   Komunalnego   pozytywnie   zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały



A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu   i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 

O godz. 1255 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1310

Po przerwie w sesji uczestniczyło 12 radnych – na sali obrad nie byli obecni r. S. Radomińska i r. S. 
Borkowski.

Ad. 9

Pani Czesława Jarzyńska prezes TPD w Radkowie – zwróciła się do radnych z apelem o przekazanie 
na rzecz TPD 1% podatku oraz z apelem o dalsze przekazywanie określonej przez siebie kwoty z diety 
radnego na rzecz TPD.

Przewodniczący RM – zwrócił się do wszystkich mieszkańców o udzielenie wsparcia dla TPD w postaci 
przekazania 1% podatku. Przewodniczący RM poinformował także o kwocie przekazanej przez radnych 
na rzec z TPD w roku ubiegłym.

Pani Czesława Jarzyńska – poinformowała, że druki przelewów na rzecz TPD są dostępne w Banku 
Spółdzielczym w Radkowie i wpłaty są zwolnione z opłaty.

Józef Obolewicz sołtys wsi Ścinawka Górna – zwrócił się do r. S. Hajłasz z zapytaniem czy wie kto 
reprezentuje wieś Ścinawka Górna? Uważa, że nie może być tak, że na wsi dzieją się różne rzeczy i 
podejmowane są różne decyzje bez wiedzy sołtysa i rady sołeckiej. Na dzień dzisiejszy sołtys i rada 
sołecka   zostali   wypchnięci   za   burtę   przez   r.   S.   Hajłasza.   Chciałby   także   wiedzieć   kto   powinien 
zarządzać  świetlicą  wiejską  (sala w Ścinawce Górnej nr 38) – czy rada sołecka czy koło gospodyń 
wiejskich. Chciałby także zauważyć, że to nie on rozwala wieś jak to powiedział kiedyś r. S. Hajłasz. J. 
Obolewicz odczytał także z Poradnika Sołtysa fragment dotyczący rangi statutu sołectwa i tego co statut 
powinien   zawierać.   J.  Obolewicz  poinformował,  że  wystosował   2   pisma  do   GZUP  w   Radkowie:   1 
dotyczące   udostępnienia   dokumentacji   sali,   a   drugie   dotyczące   zawarcia   z   radą   sołecką   umowy 
użyczenia. Do dnia dzisiejszego ani  na jedno ani na drugie podanie nie została udzielona odpowiedź. 
Pisma  zostały   na  pisane  w  związku  z   komisją   kontrolną   stworzoną   przez   r.  S.  Hajłasza,  w  której 
uczestniczył   też   r.   K.   Szewczak.   Kontrola   dotyczyła   świetlicy   w   Ścinawce   Górnej.   Odczytał   także 
podanie   z   listopada   2005   roku   o   zawarcie   porozumienia   na   użytkowanie   sali   na   czas   kreślony   i 



odpowiedź   Burmistrza   w   przedmiotowej   sprawie.   Poprosił   Burmistrza   o   odpowiedź   na   pytanie   kto 
zarządza salą – czy rada sołecka czy koło gospodyń wiejskich.

O godz. 13.30 liczba radnych zwiększyła się do 13 – w sesji uczestniczyła r. S. Radomińska.

Przewodniczący  RM –  w odniesieniu  do  wypowiedzi   J.  Obolewicza  stwierdził,  że  r.  S.  Hajłasz  nie 
stworzył   żadnej   komisji   kontrolnej.   To   Rada   zobowiązała   Komisję   Rewizyjną   do   przeprowadzenia 
kontroli wszystkich sołectw. Prosi więc o mówienie prawdy i nie robienie przekłamań.

J. Obolewicz – przeprosił za to stwierdzenie.
Burmistrz – to, że na wsi przez 3 lata nic się nie działo jest głównie zasługą obecnego sołtysa, który jest 
z natury człowiekiem nieprzejednanym w pewnych sprawach. W trakcie kadencji Burmistrz uczestniczył 
w  4  zebraniach  zorganizowanych  w  Ścinawce  Górnej   i  żadne  z  nich  nie  było   zwołane  zgodnie  z 
wymogami   formalnymi.  Burmistrz  stwierdził,  że nie  ma potrzeby czytania  na sesji  statutu sołectwa, 
trzeba   po   prostu   realizować   jego   zapisy.   Odnosząc   się   do   kwestii   świetlicy   wiejskiej   Burmistrz 
poinformował, że na razie została wypowiedziana umowa, a kto po jej wygaśnięciu będzie zarządzał 
świetlicą dopiero się okaże. Żeby się z kolei okazało, sołtys winien zwołać zebranie rady sołeckiej, na 
którym powinny być określone zadania stron. Burmistrz uważa, że J. Obolewicz sam łamie prawa, o 
których właśnie pouczał w swoim wystąpieniu. Burmistrz pragnie aby J. Obolewicz był takim sołtysem o 
jaki mówił. Takiego sołtysa będzie bowiem wspierał.

S. Hajłasz – chciałby się  ustosunkować  do wypowiedzi Pana J. Obolewicza. Po wyborze sołtysa S. 
Hajłasz zwrócił  się  do sołtysa aby współpracował ze wszystkimi oraz zwrócił uwagę  żeby sołtys nie 
ingerował w sprawy Koła Gospodyń Wiejskich – zostało to jednak odebrane odwrotnie. S. Hajłaszowi 
zarzuca się, że zwołał zebranie – S. Hajłasz nie zwołał zebrania wiejskiego, lecz zebranie grup które 
działają na wsi – zrobił to jako przewodniczący Grupy Odnowy Wsi żeby uniknąć sytuacji jakie miały 
miejsce w 2005 roku. Głównym celem zebrania było ustalenie kierunków współpracy z czeską wsią 
Bezdekov. W spotkaniu uczestniczył   też  sołtys,  który w odpowiedzi  na pytanie dotyczące programu 
działania rady sołeckiej poinformował, że nie będzie robił nic dopóki nie dostanie kluczy od sali. Coś jest 
nie tak, jeżeli rada sołecka nie działa, ponieważ nie ma sali. S. Hajłasz uważa, że sołtys nie interesuje 
się sprawami wsi, a potem wszystko zwala na radnego. Uważa także, że każdy powinien robić swoje i 
pilnować swojego, a wtedy na wsi będzie dobrze.

Ad. 10

Nie zgłoszono

Ad. 11



Burmistrz – złożył  sprawozdanie z prac MGKRPA za rok 2005 (sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu).

S. Hajłasz – odczytał protokół z kontroli wydatkowania środków MGKRPA w 2005 roku.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie sprawozdań z prac Komisji RM w 2005 roku:

B.   Siemczonek   –   złożyła   sprawozdanie   z   prac   Komisji   Zdrowia,   Spraw   Społecznych   i   Porządku 
Publicznego w 2005 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu)
S.   Hajłasz   –   złożył   sprawozdanie   z   prac   Komisji   Rewizyjnej   w   2005   roku   (sprawozdanie   stanowi 
załącznik do protokołu)
M. Gancarski – złożył sprawozdanie z prac Komisji Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego w 2005 
roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu)
S. Radomińska – złożyła sprawozdanie z prac Komisji Spraw Gospodarczych i Rolnictwa w 2005 roku 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu)
A.Mielniczuk – złożył sprawozdanie z prac Komisji  Oświaty, Kultury, Sportu  i Turystyki w 2005 roku 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący RM:
1) poinformował   o   piśmie   skierowanym   przez   Przewodniczącego   Sejmiku     Województwa 

Dolnośląskiego do Dyrektora Dolnośląskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu 
Zdrowia.  Pismo   to   jest   odpowiedzią   na  pismo zcy  dyrektora  ZOZu  kłodzkiego  dotyczące 
zredukowania załogi o 250 pracowników oraz nie przyjęcia niektórych oddziałów w kontrakcie. 
Z pismami tymi radni zapoznali się dokładnie na posiedzeniach Komisji RM.

2) poinformował także, że wpłynęło stanowisko Rady Miejskiej w Nowej Rudzie przyjęte na sesji w 
dniu 30 grudnia 2005 roku, z którym także radni zapoznali się na posiedzeniach Komisji RM, w 
związku z czym nie będzie go odczytywał.

3) poinformował także, że następna sesja RM odbędzie się 28 lutego 2006 roku.

Burmistrz – odniósł się do wniosków zgłoszonych na sesji RM w dniu 22 listopada 2005 roku:
- wniosek r. S. Hajłasza dotyczący zaewidencjonowania psów – podjęte zostały w tym zakresie 

prace i precyzyjne osiągnięcia w tym temacie będzie mógł przedłożyć na następnej sesji RM.
- wniosek r. B. Siemczonek dotyczący podpisywania list przez bezrobotnych z sołectwa Karłów – 

Pasterka – Burmistrz wystąpił w tej sprawie do PUP i oczekuje na odpowiedź. Rozmawiał też 
telefonicznie w tej sprawie i najprawdopodobniej zrealizowanie wniosku nie będzie możliwe, z 
uwagi na obowiązujące przepisy.



Ad. 12

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący M zamknął XLVIII sesję Rady Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała:
Joanna Rakowska
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